
 

STOCKHOLMS IDROTTSHISTORISKA FÖRENING 
RF-SISU Stockholm 

Vretenvägen 4, 171 54 Solna 
Org.nr. 802489-0876   •   Plusgiro: 15 96 72-5 

Stockholms Idrottshistoria på Facebook	

Årsmöte 2022 
Välkomna till årsmöte med Stockholms Idrottshistoriska Förening 

Tisdagen den 15 mars kl. 18.00 på Riksidrottsmuseum 

(Djurgårdsbrunnsvägen 26, Stockholm) 

 
 
 

 
 

 

Olympiska spel – om idealen och verkligheten 
 
Johan Esk, sportkrönikör på Dagens Nyheter, inleder årsmötet.  
Han ger sin syn på de olympiska idealen och hur de förvaltas 
idag. Men också om hur demokratiska nationer, t.ex. Sverige, 
ska kunna vinna tävlingen om spelen. Därefter samtalar vi om 
detta. 
 
Samtalsledare är Lars Liljegren. 
 

 
 

Vi avslutar med smörgås och mingel utan kostnad för medlemmar. De som inte är medlemmar 
betalar 100 kronor eller löser medlemsavgift för 150 kronor. 

 
Du behöver inte anmäla dig till årsmötet. Men om du vill ha smörgås och något att dricka 

efteråt anmäler du dig till Hasse Tapper (070-521 03 21) eller skicka mail till 
htapper42@hotmail.com senast den 1 mars. 

 
Glöm inte att betala din medlemsavgift för 2022. Du sätter in 150 kronor på Plusgiro  

15 96 72 – 5. Organisationer betalar 250 kronor. 
 

Välkommen! 
 

 



 

Årsmöteshandlingar 2022-02-17, def. 
 

2 
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Dagordning 
 
  1. Upprop och fastställande av röstlängd för mötet. 
  2. Fråga om mötet har utlysts i stadgeenlig ordning. 
  3. Fastställande av dagordning. 
  4. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
  5. Val av justeringsman, som jämte ordföranden skall justera mötesprotokollet. 
  6. Val av erforderligt antal rösträknare. 
  7. Styrelsens verksamhetsberättelser och balans- samt resultaträkning för det senaste 

räkenskapsåret. 
  8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste räkenskapsåret. 
  9. Beslut med anledning av föreliggande balans- och resultaträkning. 
10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
11. Fastställande av årsavgiften för nästa verksamhetsår. 
12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhetsåret. 
13. Val av 

a) föreningens ordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av ett år, 
b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år, 
c) två revisorer och suppleant för en tid av ett år och 
d) tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall vara ordförande. 

14. Behandling av förslag som väckts av styrelsen eller inlämnats till styrelsen av röstberättigad 
medlem senast sex veckor före mötet. 

15. Övriga frågor. 
Fråga av ekonomisk art får inte avgöras om den ej finns med på dagordningen för mötet. 
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Verksamhetsberättelse 2021 
Idén att starta en idrottshistorisk förening i Stockholmsregionen föddes inom Stockholms 
Idrottsförbund (nuvarande RF/SISU Stockholm) inför dess 100-årsjubileum 1998.  
 
Stockholms Idrottshistoriska Förening (SIHF) bildades vid ett möte på Stockholms Stadion den 
21 juni 1998, samma dag som Stockholms Idrottsförbund firade sin 100:e födelsedag. 
 
Björn Persson blev föreningens förste ordförande och är nu föreningens hedersordförande. 
 
Ännu ett år med pandemin 
Vid årsmötet 2021 fastställdes verksamhetsplanen för 2021. På grund av pandemin har ett 
antal fysiska möten ställts in, samtidigt som några digitala möten har arrangerats. 
 
Verksamhetsplanen innehöll ett antal traditionella aktiviteter som t.ex. möte om Radiosportens 
historia och framtid, uppsättning av OS-skylt vid Råsunda fotbollsstadion, ”Årets skylt” vid 
Rödstu hage idrottsplats och vid Eriksdalshallen. Vidare fanns planer på föreningsbesök hos 
någon ”100-åring” liksom ett särskilt möte om ”100-åringarna” under sommaren, då 
Stockholms stadion är som vackrast. 
 
Inget av dessa möten kunde arrangeras.  

Men trots att pandemin allvarligt begränsade möjligheterna att arrangera traditionella 
mötesaktiviteter genomfördes tre digitala seminarier (årsmötet inräknat) och en guidad 
bussresa längs maratonbanan från OS i Stockholm 1912.  
 
Bussresan längs OS-banan kombinerades med ett studiebesök hos en av årets hundraåringar, 
Turebergs Friidrottsklubb. 
 
Ambitionen är att genomföra ett antal aktiviteter, som var planerade till 2021, under år 2022 
 

Årsmötet 2021 
Årsmötet arrangerades digitalt torsdagen den 29 april kl. 18.00 

 

Vid årsmötet deltog Jens Ljunggren, 
professor i historia, särskilt idrottshistoria, 
vid Stockholm universitet. 

Han höll ett uppskattat anförande om sin 
nyutkomna bok ”Den svenska idrottens 
historia.” 

I boken redovisar han idrottens stora 
betydelse inom mängder av 
samhällsområden samt vilken betydelse 
samhällets organ har haft för idrottens 
utveckling från Gustav Vasa till våra dagar. 

 

Drygt 30 personer deltog i årsmötet. Antalet ombud var 28. 
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Styrelsens sammansättning m.m. 
Föreningens styrelse har under verksamhetsåret haft följande sammansättning. 

Hedersordförande 
Björn Persson 
 
Ordförande 
Lars Liljegren vald till 2022 
 
Styrelseledamöter 
Roland Berndt, Paul Norén och Hans Tapper, valda till 2022. 
Britten Månsson Wallin, Gunilla Stillström och Lars Wahlström, valda till 2023. 
 
Urban Dahlberg har varit adjungerad till styrelsen under hela verksamhetsåret 2021.  

Styrelsen har under kalenderåret 2021 hållit sju sammanträden. 

Revisorer 
Dag Lindström, Sture Eriksson och Ulf Backlund (suppleant), valda till 2022. 

Valberedning 
Valberedningen består av Kjell Adolfsson, ordförande, Ewa Hjelm-Olsson och Nils-Rune Nilsson. 
Också valberedningen är vald till 2022 

Medlemsträffar m.m. 

Följande medlemsträffar har arrangerats under 2021. 

I tjejers spår för framtids segrar –    6 april  
om tjejlopp och villkor för kvinnors motionsidrottande  

 
Karin S. Lindelöf och Annie Woube från Centrum för genusvetenskap, Uppsala universitet, 
berättade om fenomenet tjejlopp från 1980-talet och fram till idag. Mötet skedde digitalt. 

Motionslopp för kvinnor, så kallade tjejlopp, ingår i en allmän motionstrend som har fått ett 
stort uppsving de senaste årtiondena. Hur skiljer de sig från andra motionslopp? Vad säger 
tjejloppen om vårt samhälle idag? Det var några frågor som ställdes under kvällen. 
 
 

   
 

Karin S. Lindelöf      Annie Woube 
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Utvecklingen av folkhälsan 1945 – 2021    23 november 

   
               

                     Elin Ekblom Bak                                                                                                                         Hans Bolling 

Ett digitalt seminarium arrangerades i samarbete med Riksidrottsmuseum. 

Två framstående idrottsforskare berättade om sin forskning kring fysisk aktivitet, 
prestationsförmåga, andra levnadsvillkor samt vilka organisationer som haft och har ett 
folkhälsoansvar. De medverkande var: 
 
Hans Bolling, filosofie doktor i historia vid Stockholms universitet 
Elin Ekblom Bak, medicine doktor och lektor i idrottsvetenskap vid GIH 
 
Hans Bollings avhandling ”Sin egen hälsas smed - Idéer, initiativ och organisationer inom svensk 
motionsidrott 1945–1981” ger en historisk bild av folkhälsoutvecklingen. Elin Ekblom Bak är 
bl.a. är ansvarig för en forskningsgrupp på GIH som bedriver forskning baserad på 
hälsoprofilbedömningar genomförda sedan 1980 talet och fram till idag.  
 
Samtalsledare från styrelsen var Britten Månsson-Wallin. 
 
Besök hos Turebergs friidrottsklubb   19 oktober 

 
Föreningen besökte en av landets mest framgångsrika friidrottsklubbar, som också firade 100 år 
2021. 
 

  
 
Tureberg FK är en av Sveriges ledande friidrottsklubbar med inriktning på både bredd och elit. 
Föreningen finns i Sollentuna kommun, och arenorna är Sollentunavallen och Sollentuna 
Friidrottshall. Klubben har fostrat många friidrottsstjärnor. Kajsa Bergqvist är den mest kända. 
 
Bussfärden följde maratonbanan från OS 1912 från Stockholms stadion till Rotebro, där OS-
paviljongen och minnesstenen vid vändpunkten besöktes. Därefter fortsatte färden till 
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Sollentunavallen, där Thomas Waldetoft, klubbchef i Turebergs FK, tog emot och informerade 
om föreningen, dess historia och framgångar. 
 
Besöket avslutades med rundvandring på Sollentunavallen och i Sollentuna Friidrottshall. 

Antal medlemmar 
Antalet betalande medlemmar har utvecklats på följande sätt under senare år.  

 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 
Individuella 169 177 177 174 163 179 191 202 166 176 

Organisationer 24 24 24 21 20 20 25 36 28 33 

 

Under senare år har en glädjande ökning av antalet medlemmar skett. 2020 innebar en 
minskning. Det kan ha samband med att medlemsaktiviteterna på grund av pandemin har varit 
färre än under ett normalår. Förhoppningsvis var 2020 ett tillfälligt avbrott i en i övrigt positiv 
trend. 

Informationskanaler 
Föreningens hemsida har tidigare funnits på en relativt undanskymd plats på RF-SISU 
Stockholms hemsida. 

RF-SISU Stockholm har från och med årsskiftet 2019/2020 gjort om sin hemsida i enlighet med 
RF:s förändringar i alla distriktsförbunds kanaler. Där saknas plats för de regionala 
idrottshistoriska föreningarna. 

Styrelsen avser att under 2022 starta en egen hemsida. 

Föreningen finns på Facebook under rubriken Stockholms Idrottshistoria. Flera medlemmar har 
gjort goda insatser för att öka intresset för denna. 

Viktigt samarbete 
Samarbetet med RF-SISU Stockholm och Stockholms stads Idrottsförvaltning har också under 
detta verksamhetsår varit en mycket viktig ekonomisk förutsättning för föreningens utveckling. 
Styrelsen vill framföra sitt varma tack för det goda samarbetet och för det ekonomiska stödet. 
De gemensamma aktiviteterna har på grund av pandemin varit begränsade under 2022. 

Vid årsskiftet 2019/2020 skrevs ett nytt avtal med Stockholms stad. Det reglerar bl.a. 
föreningens ansvar för ”Årets idrottsskylt”, OS-skyltar, bildutställningen i Stockholms Stadion, 
guidade turer m.m. På grund av pandemin har delar i detta avtal ännu inte kunnat bli 
verklighet. 

Avtalet löpte ut vid slutet av 2021, och samtal med Idrottsförvaltningen om ett nytt avtal, från 
2022, pågår. 

Medlemskap i andra organisationer 
Stockholms Idrottshistoriska Förening är fortsatt medlem i Föreningsarkiven i Stockholms Län, 
en regional resurs- och samarbetsorganisation i frågor om föreningsarkiv. 

Föreningen är vidare medlem i Svenska idrottshistoriska föreningen och i Sveriges 
Olympiahistoriska Förening.  
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Årsredovisning 
Förvaltningsberättelse 
Det ekonomiska resultatet för 2021 blev ett överskott med 40 643 kr. Budgeterat underskott var 
17 000 kr. 
Ett antal medlemsaktiviteter har inte kunnat genomföras i form av fysiska träffar med anledning av 
restriktionerna under pandemiåret 2021. De minskade aktivitetskostnaderna i kombination med 
bibehållna intäkter avseende medlemsavgifter och bidrag förklarar överskottet. Vidare har styrelsen, 
med undantag av höstens uppstartsmöte, sammanträtt digitalt med stöd av Zoom. Även årsmötet 
genomfördes via Zoom. Utvecklingen av hemsidan har påbörjats men inte inneburit några kostnader 
2021. Uppsatstävlingen söker andra sätt att genomföras på än som en skolsatsning. 
Ett fortsatt stöd från Stockholms stad med 25 000 kr och RF-SISU Stockholm med 20 000 kr möjliggör 
föreningens kommande verksamhet.  
Den ekonomiska verksamheten redovisas här i samma uppställningsform som budgeten för 2021. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Medlemmar 31 dec 2021 (2020) Fysiska Juridiska Summa 
  personer personer  
Betalda 176 (166) 33 (28) 209 (194) 
Ej betalda 16 (34) 1 (6) 17 (40) 
Summa 192 (200) 34 (34) 226 (234) 
Varav nya 2021 11  0  11 
Utträde 11 (10) 
Avlidna 4 (7) 

Intäkt Kostnad Kommentar Intäkt Kostnad

Intäkter 80 000 97 000
Medlemsavgifter 34 800 210 varav 33 organisationer 37 500
Bidrag/gåvor 45 200 Sthlm Stad, RF-SISU Sthlm 45 000
Deltagaravgifter aktiviteter 0 14 500

Administration 3 250 Visma, Nordea, mtrl 5 200

Hemsida 0 10 000

Styrelsen 7 435 6 300
Sammanträden o revision 6 435 5 300
Medlem i Föreningsarkiv Sthlms län, 
Sv IHF o Sv Olympia HF 1 000 1 000

Årsmöte 1 000 10 300

Medlemsaktiviteter 22 621 59 700
Årets 100-åringar 120 28 100
Föreningsbesök hos 100-åring 0 6 200
I tjejers spår - för framtids segrar 5 056 6 april via Zoom 5 600
OS-platser 1912 4 945 19 okt bussresa 8 600
Ansvaret för folkhälsan 12 500 23 nov via Zoom 5 600
Radiosportens historia 0 Flyttat t 2022 5 600

Medlemsutskick 5 052 9 000

Uppsatstävling 0 9 500

Representation/Gåvor 0 4 000

Summa 80 000 39 358 97 000 114 000
Resultat 40 643 -17 000

Budget 2021Utfall 31 december 2021
RESULTATRAPPORT
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Resultat- och balansräkning 2021 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Stockholm 15 februari 2022 

                   
Lars Liljegren 

                      

                                   
     Roland Berndt Britten Månsson-Wallin Paul Norén 

                                                                                                                                  
             Gunilla Stillström Hans Tapper  Lars Wahlström 

 

2021 2020

Intäkter
Medlemsavgifter 34 800 31 850
Bidrag 45 000 55 000
Övriga bidrag 200

80 000 86 850

Kostnader
Priser o skyltar 4 793
Inköpta tjänster 17 500 6 250
Lokalhyra 2 400 4 875
Hyra inventarier/utrustning 2 540
Transporter 4 486
Förtäring 4 435 8 045
Gåvor 59 15 821
Trycksaker 2 877 2 357
Postbefordran 3 351 4 149
IT-tjänster 2 291 1 861
Bankkostnader 959 950
Föreningsavgifter 1 000 750

39 358 52 391

Årets resultat 40 643 34 459

RESULTATRÄKNING
Stockholms Idrottshistoriska Förening

802489-0876

Perioden 2021-01-01 - 2021-12-31 31 dec 2021 31 dec 2020

TILLGÅNGAR

Anläggningstillgångar 0 0

Omsättningstillgångar
PlusGiro 215 428 176 935
Summa omsättningstillgångar 215 428 176 935

SUMMA TILLGÅNGAR 215 428 176 935

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital
Balanserad vinst eller förlust 173 885 139 426
Årets resultat 40 643 34 459
Summa eget kapital 214 528 173 885

Skulder
Förutbetalda medlemsavgifter 900 2 950
Övriga förutbetalda intäkter 100
Summa skulder 900 3 050

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 215 428 176 935

BALANSRÄKNING
Stockholms Idrottshistoriska Förening

Perioden 2021-01-01 - 2021-12-31
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Verksamhetsplan och budget 2022 

Verksamhetsplan 

Årsmötet på hösten 2020 gav följande inriktningsbeslut om verksamhetsplanen för 2021: 

”Under 2020 har i stort sett all planerad verksamhet ställts in. Den planerade 
verksamhetsplanen för 2020 flyttas till stora delar över till att gälla för 2021 och kommer att 
kompletteras av den styrelse som tillsätts vid dagens årsmöte.” 
 
Pandemin har gjort det omöjligt att genomföra ambitionerna i verksamhetsplanen för 2021. 
Därför är inriktningsbeslutet från årsmötet 2020 fortfarande giltigt.  
 
Styrelsens förslag till verksamhetsplan präglas av den synen. Ett antal intressanta 
kompletteringar har gjorts. Avsikten är att 2022 öka aktiviteten något i förhållande också till de 
år, då pandemin ännu inte hade startat. 
 
Ur verksamhetsplanen 2020 
Styrelsen vill ännu en gång redovisa de idéer som skulle ligga till grund för verksamheten 2020 
och 2021 och som ännu inte har genomförts. Ambitionen är att dessa genomförs 2022. 
 

 
 
Radiosportens historia och framtid 
Ett möte kanske med anknytning till årets stora sporthändelser som t.ex. vinter-OS och VM i 
fotboll för herrar. 
 
Uppsättning av OS-skylt vid Råsunda fotbollsstadion 
Skylten sätts upp, och ett medlemsmöte arrangeras på Råsunda torsdagen den 9 juni. 
Medlemmarna erbjuds att köpa biljetter till matchen Sverige - Serbien i Nations League, som 
spelas på Friends arena sent på kvällen. 
 
Uppsättning av ”Årets skylt” 
”Årets skylt 2019” är uppsatt vid Rödstu Hage i Botkyrka kommun. 
 
”Årets skylt” 2021 sätts upp vid Eriksdalshallen, samtidigt som ett medlemsmöte arrangeras. 
Ambitionen är att detta ska kunna ske i samband med en damhandbollsmatch som Skuru IK:s 
allsvenska lag spelar. Skuru är en av 2022 års hundraåringar och firar sitt jubileum i år. 
 
Klubben vann SM 2021 och blev svenska cupmästare säsongen 2021 – 2022. 
 
”Årets skylt 2020” sätts inte upp. 
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Guidad busstur till OS-platser från 1912 
En sådan tur ska kunna arrangeras enligt det gamla avtalet med Stockholms stad.  
 
Styrelsen överväger att bjuda in till en medlemsaktivitet med busstur från Stockholms stadion 
och vidare längs maratonbanan från OS 1912, i likhet med vad som skedde i oktober 2021, då 
Turebergs IF Friidrott besöktes. Stockholms stadions historia skildras vid samma tillfälle. 
 
För att utveckla samarbetet kommer resan att erbjudas också de nyvalda ledamöterna i 
Stockholms Idrottsnämnd hösten 2022 liksom styrelse och anställda vid RF - SISU Stockholm. 
 
Föreningsbesök hos 100-åring 
Besök hos någon förening som finns med bland 100-åringarna, förutom Skuru IK (se ovan).  
 
Årets hundraåringar 
Presentation av de två föreningar som får priset ”Årets hundraåring” 2022 vid särskilt möte i 
Stockholms stadion (se vidare här nedanför). 
 
Möte med årets hundraåringar 

Arbetet med att aktivera flera 
föreningar fortsätter under 2022 på 
samma sätt som under de senaste 
åren med inventering av 
föreningarna och uppmaningar till 
dem att delta. 
 

Det finns ca 50 ytterligare 
föreningar som är kvalificerade att 
få sin skylt uppsatt på väggtavlan i 
Stockholms stadion. Där finns för 
närvarande 66 föreningar. 
 
Föreningarna bjuds in till ett möte, 
där två vinnare dras bland 100-
åringarna. Med lottens hjälp väljs 
två föreningar, som vardera får        
5 000 kronor. 
 

 

De två vinnande föreningarna får presentera sin verksamhet och sin historia vid ett särskilt 
medlemsmöte med Stockholms Idrottshistoriska Förening strax efter årsskiftet. Mötet hålls i 
utställningslokalerna i Stockholms stadion, under den kungliga läktaren. 
 
Årets möte om och med ”hundraåringarna” arrangeras under sommarhalvåret, då Stockholms 
stadion är som vackrast. Det sker den 21 juni, samma dag som både Stockholms Idrottsförbund 
och Stockholms Idrottshistoriska Förening bildades. 
 
Claes Thunblad, ordförande i RF-SISU Stockholm sedan våren 2021, medverkar. 
 
Ökat samarbete med 100-åringarna 
Styrelsens ambition är att genom ökat samarbete med ”hundraåringarna” kunna få en större 
kontaktyta mot framtida medlemmar bl.a. genom information om Stockholms Idrottshistoriska 
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Förening på föreningarnas hemsidor. Föreningarna är viktiga som organisationsmedlemmar i 
föreningen. 
 
Styrelsen överväger också att initiera en uppsatstävling bland ungdomar i de föreningar som 
fyllt 100 år.  
 
Digitala träffar 
Styrelsen kommer under 2022 att bjuda in till några digitala träffar/seminarier om intressanta 
ämnen på samma sätt som skett under 2021 genom mötena om ”Ansvaret för folkhälsan” och 
”I tjejers spår för framtids segrar”. 
 

Den 3 februari 2022 arrangerades ”Fotbollens 
kuriosakabinett”. Fotbollshistorikern Torbjörn Andersson 
berättade om sin uppskattade nya bok med samma namn. 
 
Dessa träffar, framtvingade av pandemin, har kommit för att 
stanna i verksamheten. De praktiska förberedelserna är enkla. 
Kostnaderna är låga. Medlemmar som inte vill åka långt i 
regionen får en möjlighet att delta från hemmet.  

 
Informationskanaler 
En egen hemsida sätts upp under våren 2022. Avsikten är att skapa en webbplats, som hålls 
aktuell, och där det är lätt att hitta. 
 
En väl utvecklad hemsida kan senare vara en plattform för t.ex. en ”sporttidning” med i första 
hand historiska inslag. 
 
Facebooksidan ”Stockholms Idrottshistoria” fortsätter. 
 
OS-skyltarna från OS-jubileumsåret 2012 
En inventering av skyltarna gjordes redan under 2018. Skadade skyltar ska enligt avtalet med 
Stockholms stad repareras av Stockholms stads idrottsförvaltning. Det har ännu inte skett. 
 
Styrelsen samtalar med Stockholms stads idrottsförvaltning om ett nytt avtal för 2022 och 
framåt. 
 
Föreningarnas ansvar för det historiska arvet 
Föreningarnas historia och intresset för dokumentation av historien i föreningarna är 
avgörande för det framtida idrottshistoriska arvet. 
 
Styrelsen har tagit initiativ tillsammans med Svenska idrottshistoriska föreningen, Sveriges 
Centralförening för Idrottens Främjande och företrädare för RF för att förstärka arbetet med 
denna fråga. Förhoppningsvis kommer konkreta åtgärder att visas upp i RF:s verksamhetsplan.  
 
Förutsättningarna och intresset för utbildning om de här frågorna undersöks tillsammans med 
RF-SISU Stockholm. 
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Medlemsvärvning 
Styrelsen avser att under 2022 göra en satsning på medlemsvärvning. Viktiga målgrupper är 
medlemmarna i ”100-åringarna”, föreningar och SDF i Stockholm. Det är styrelsens förhoppning 
att föreningen ska kunna beredas plats på organisationernas hemsidor, så att många möjliga 
individuella medlemmar ser föreningens verksamhet. 
 
Styrelsens ambition är att under 2022 ytterligare öka antalet medlemmar och hoppas få hjälp i 
detta arbete av alla nuvarande medlemmar. 
 
Samverkan med RF-SISU Stockholm  
RF-SISU Stockholm (tidigare Stockholms Idrottsförbund) grundade Stockholms Idrottshistoriska 
Förening. Sedan starten har föreningen fått ett kraftigt stöd från förbundet, en nödvändig 
förutsättning för den omfattande verksamheten. 
 
Samverkan kommer under året att breddas. Det gäller bl.a. aktiviteter för att informera om 
Stockholms stadions historia och OS i Stockholm 1912 samt undersöka förutsättningarna för 
studier eller annan form av utbildning för att vårda idrottsföreningarnas historia.  
 
En adjungering av en styrelseledamot från RF-SISU Stockholm till föreningens styrelse kan 
ytterligare fördjupa samarbetet. 
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Budget för 2022  
 
Föreningens ekonomi är god. Det egna kapitalet har förstärkts ytterligare och, beaktat 2021 års 
resultat, uppgår det till närmare 205 000 kronor. 
 
Föreningens ekonomiska hantering ska fortsatt präglas av hög kostnadsmedvetenhet och ideellt 
engagemang. Samtidigt ger den solida ekonomin föreningen möjlighet att göra extra 
verksamhet under 2022. Det kan ses som ett led i att återskapa verksamhet och aktiviteter som 
ej kunnat genomföras under de gångna två pandemiåren. Det ger också ökade möjligheter att 
locka nya medlemmar till föreningen. 
 
Styrelsen planerar att under 2022 genomföra en verksamhet med flera fysiska 
medlemsaktiviteter. Erfarenheterna senaste åren har också visat på möjligheterna att bedriva 
verksamhet i digital form. Något som styrelsen redan anammat i januari i år, då en föreläsning 
under temat ”Fotbollens kuriosakabinett” genomfördes. Det kan bli ytterligare liknade digitala 
aktiviteter under året. 
 
Det är styrelsens ansvar att, om förhållandena, både nationellt och internationellt, förändras 
under året, också anpassa föreningens verksamhet efter detta. Det ekonomiska utfallet kan 
därför komma att avvika från budget. 
 
Medlemsavgifterna föreslås oförändrade, 150 kr (250 kr för organisation). Bedömningen är att 
medlemsantalet kommer att öka under året. 
 
Bidrag från föreningens grundare RF-SISU Stockholm bedöms oförändrat. Avtalet med 
Stockholms stad omförhandlas för 2022. Det är styrelsens uppfattning att staden fortsatt vill 
ekonomiskt stödja det idrottshistoriska arbete som föreningen utför. 
 
2020 och 2019 erhöll föreningen stöd från Sveriges Centralförening för Idrottens Främjande. 
Det kan vi inte räkna med varje år utan får ses som en positiv överraskning då så sker. Något 
bidrag från Centralföreningen har därför inte heller budgeterats. 
 
I enlighet med fastställda riktlinjer har en mindre deltagaravgift budgeterats för att täcka 
kostnaderna för förtäring i samband med aktiviteter. 
 
Styrelsen föreslår en underbalanserad budget (- 35 800 kr). 
 
Då SIHF:s ekonomi är solid med 205 000 kronor i eget kapital, ser styrelsen inte något 
risktagande med en underbalanserad budget. Verksamhet ska bedrivas, så att föreningens 
ändamål främjas. Medlen ska användas i detta syfte. 
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Valberedningens förslag 
 
Ordförande Lars Liljegren  omval till 2023  
 
Ledamöter Roland Berndt omval till 2024 
 Paul Norén omval till 2024 
 Hans Tapper omval till 2024 

 
Valda till 2023 är Britten Månsson Wallin, Gunilla Stillström och Lars Wahlström 
     
Revisorer Sture Eriksson     omval till 2023 
 Jan Kihl  nyval till 2023  
      
Revisorssuppleant Ulf Backlund omval till 2023  
   
   
För valberedningen 
 
Kjell Adolfsson Ewa Hjelm-Olsson  Nils-Rune Nilsson 
Sammankallande 
 
Valberedningens ledamöter står alla till förfogande för en ny mandatperiod. 
 

 


